
Protokół Nr VIII/2019 

z przebiegu obrad VIII sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 22 sierpnia 2019 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1200 i zakończyła się o godz.1250 

 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności.  

M.Kwiatkowski nieobecny 

K.Stefanek obecny od punktu 9. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia VIII sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

1) M.Kwiatkowski nieobecny 

2) K.Stefanek obecny od punktu 9. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

w niżej podanym brzmieniu (Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik). 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z VI sesji. 

4.  Przyjęcie protokołu z VII sesji. 

5.  Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników. 

6.  Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

8. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Gorzowie Wielkopolskim wraz z odpowiedzią na skargę. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok - FB-1. 

10.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok - FB-2. 

11.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok - FB-3. 

12.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok - FB-4. 

13.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na 

lata 2019-2027. 

14.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów. 



15.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubiszyn. 

16.  Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

18.  Interpelacje i wnioski radnych. 

19.  Wolne wnioski i informacje. 

20.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z VI sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z VII sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników, 

w skład, którego zgłoszono:  

1) Karol Stefanek – Przewodniczący 

2) Andrzej Kolasiński – członek 

3) Sylwester Andrzejewski – członek 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/69/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/70/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/71/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 



Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim wraz z odpowiedzią na skargę. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/72/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej- FB-1. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/73/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej- FB-2. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/74/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej- FB-3. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VIII/75/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych: 12 za, 2 wstrzymujące się).  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej- FB-4. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VIII/76/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych: 12 za, 2 wstrzymujące się).  

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 2019-2027. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VIII/77/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych: 12 za, 2 wstrzymujące się).  



 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia 

wysokości diet dla sołtysów. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr VIII/78/2019 (w głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych: 11 za, 3 wstrzymujące się).  

Do punktu 15 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lubiszyn. 

 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr VIII/79/2019. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami za 

okres 14.06.2019r. (sesja VII) – 22.08.2019r. (sesja VIII) 

18.06.2019r. – Udział w posiedzeniu Zarządu Związku Celowego Gmin MG 6. 

18.06.2019r. – Spotkanie z Z-cą Komendanta Wojewódzkiego PSP dotyczące wsparcia 

przebudowy remizy OSP w Lubnie. 

18.06.2019r. – Spotkanie z Zarządem jednostki OSP Lubno. 

22.06.2019r. – Uroczystość przekazania sztandaru jednostce OSP Lubno. 

24.06.2019r. – Spotkanie z przedstawicielem Orange Polska S.A. dotyczące ewentualnego 

przeniesienia urządzeń operatora w miejscowości Staw. 

27.06.2019r. – Udział w posiedzeniu Zarządu Związku Celowego Gmin MG 6. 

27.06.2019r. – Spotkanie z Zarządem PWiK Gorzów Wlkp. Sp. z o.o. dotyczące zakończenia 

budowy kanalizacji w miejscowości Wysoka. 

01.07.2019r. – Spotkanie z Z-cą Komendanta Wojewódzkiego PSP dotyczące wsparcia 

przebudowy remizy OSP w Lubnie. 

01.07.2019r. – Spotkanie z przedstawicielami Koła Gospodyń Wiejskich w Stawie. 

10.07.2019r. – Udział w zgromadzeniu Związku Celowego Gmin MG 6. 

12.07.2019r. – Spotkanie z Pawłem Tokarczukiem Naczelnikiem Wydziału Dróg Powiatowych 

powiatu gorzowskiego poświęcone omówieniu inwestycji realizowanych na terenie gminy 

Lubiszyn. 

31.07.2019r. – Udział w zebraniu sołeckim sołectwa Gajewo Dzikowo. 

01.08.2019r. – Spotkanie z Dyrektorem biura Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu  

„Pro Europa Viadrina, podczas którego podpisano umowę na dofinansowanie imprezy 

plenerowej Miodobranie 2019. 



06.08.2019r. – Spotkanie z przedstawicielem jednostki OSP Ściechów, omówiono możliwość 

doposażenia jednostki w ramach funduszu sołeckiego. 

06.08.2019r. – Udział w posiedzeniu kapituły Medalu Zasłużony dla Gminy Lubiszyn. 

09.08.2019r. – Spotkanie z przedstawicielami Koła Gospodyń Wiejskich w Stawie. 

13.08.2019r. – Spotkanie z Sebastianem Pieńkowskim Dyrektorem Oddziału Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Gorzowskie Wlkp., omówienie możliwości przejęcia budynku 

administracyjnego w Baczynie. 

14.08.2019r. – Spotkanie z przedstawicielami oświatowych związków zawodowych 

poświęcone negocjacjom płacowym i zmianom wynagrodzeń planowanym od września br. 

15.08.2019r. – Udział w gminnych obchodach upamiętnienia 99-rocznicy Bitwy Warszawskiej. 

21.08.2019r. – Spotkanie z przedstawicielami PSE dotyczące wzajemnej współpracy. 

 

R.Herian - Spotkanie z Sebastianem Pieńkowskim w sprawie możliwości przejęcia budynku 

biurowca. Może coś więcej na ten temat Pan powie. 

A.Terlecki – Było takie spotkanie z Panem Dyrektorem Oddziału Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa w Gorzowskie Wlkp. Chodziło o przejęcie budynku przy przedszkolu w 

Baczynie. Natomiast na tą chwilę stanowisko KOWR-u jest takie, że będzie wycena tego 

budynku i w pierwszej kolejności chcą to sprzedać w drodze przetargu. 

R.Herian – Mam pytanie dotyczące działki rolnej w Marwicach. Czy mamy jakieś 

wiadomości? 

A.Terlecki – Działka, o której Pan mówi jest własnością Gminy i na niej zaplanowane jest 

posadowienie Otwartej Strefy Aktywności. 

R.Herian – Chodzi o dalszą część tej działki. Są zainteresowani. 

A.Terlecki – Te informacje, które wcześniej dostawaliśmy trochę się zmieniły. Operat 

szacunkowy tej działki został sporządzony prawdopodobnie z wadą i jej wartość jest inna. Na 

ta chwilę przejęcie tej działki od Agencji nie jest możliwe. Można ewentualnie kupić tą działkę 

w ramach otwartego przetargu, ale cena za ta działkę jest mało atrakcyjna. Jeżeli ktoś jest 

zainteresowany mogę udzielić szczegółowych informacji. 

S.Andrzejewski - 06.08.2019r. spotkanie z przedstawicielem jednostki OSP Ściechów. Chodzi 

o sam Fundusz Sołecki, który tam wygospodarowaliśmy? 

A.Terlecki – Zgłosili się strażacy z jednostki OSP w Ściechowie z pytaniem, bo były 

zaplanowane pieniądze w Funduszu Sołeckim na remont remizy. O ile dobrze pamiętam 

11000zl. Natomiast prace, które są konieczne do wykonania w tej remizie są znacznie droższe 

i w tej chwili wykonywanie tych prac w tym zakresie nie ma najmniejszego sensu. Więc było 

pytanie, czy te pieniądze można przeznaczyć na inne cele statutowe jednostki OSP? Po 

sprawdzeniu i naszej akceptacji można zrealizować jakiś zakup sprzętu dla jednostki OSP z 

tym, że to muszą być wydatki, które są bezpośrednio związane z uczestnictwem w akcjach. 

W.Prętki - Spotkanie z Z-cą Komendanta Wojewódzkiego Straży w sprawie pozyskania 

ewentualnych środków na rozbudowę remizy w Lubnie. Czy jest jakieś światełko w tunelu? 

A.Terlecki – Światełko jest. Po pierwszym spotkaniu wystosowaliśmy wniosek do 

Komendanta Głównego PSP. Ten wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez komendanta 

Wojewódzkiego i czekamy na stanowisko. Te spotkania dotyczyły właśnie wsparcia 

przebudowy tej remizy. Kosztorys opiewa na wyższą kwotę niż wcześniej planowano i dlatego 

szukamy źródeł finansowania.  



M.Miszkiewicz – Czego dotyczyło spotkanie z przedstawicielami PSE? 

A.Terlecki – PSE to jest jedna z tych firm, które w najbliższym czasie będzie poważnym 

inwestorem na terenie naszej gminy. Finansują budowę linii 400 kV. Rozmawialiśmy o 

ewentualnych korzyściach i wsparciu przedsięwzięć na terenie gminy. Rozmawialiśmy m.in. o 

wsparciu dla remizy OSP w Lubnie z uwagi na to, że to będzie prawdopodobnie pierwsza 

jednostka, która przy ewentualnych zdarzeniach kryzysowych będzie delegowana, ponieważ 

jest włączona do Krajowego Systemy Ratowniczo Gaśniczego. Rozmawialiśmy tez o 

długofalowej współpracy z PSE, bo przedsiębiorstwo będzie na naszym terenie przez wiele lat 

funkcjonowało i oni są otwarci na wnioski płynące od organizacji pozarządowych i ze strony 

gminy. 

Do punktu 17 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem Przewodniczącego z pracy między sesjami: 

27.06.2019r. – Zgromadzenie ZCG MG-6 

29.06.2019r. – Festyn Rodzinny w Lubiszynie 

06.07.2019r. Festiwal Śpiewamy na Ludowo w Tarnowie 

09.07.2019r. – sprawy organizacyjne w Urzędzie Gminy 

09.07.2019r. – posiedzenie Kapituły Tytułu Honorowego Zasłużony dla Gminy Lubiszyn 

12.08.2019r. – spotkanie z mieszkańcem Lubiszyna, maratończykiem M.Kompanowskim 

odnośnie zbiórki, która będzie miała miejsce podczas dożynek powiatowych. 

15.08.2019r. – Obchody Święta Wojska Polskiego w Lubiszynie 

21.08.2019r. – Komisje Rady Gminy. 

 

Do punktu 18 porządku obrad: 

G.Skorupska – Wracając do uchwały w sprawie zasad wynajmu lokali, chciałabym wiedzieć 

ile jest takich lokali niezamieszkałych? 

U.Stolarska – W tej chwili są 4 lokale. 

Do punktu 19 porządku obrad: 

Nie zgłoszono 

Do punktu 20 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

   Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Wojciech Krzysztof Zwieruho 

 

 

 


